
Protokół Nr 21/2017 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 28 marca 2017 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1545 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 7 radnych. 

Nieobecni byli: Ryszard Andres, Robert Fila, Mariusz Sołtys. 

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - informacja o bieżącej działalności. 

4. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

5. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają 

uwagi lub pytania do proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 6, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - informacja o bieżącej działalności. 

W trakcie omawiania punktu 3. do grona członków Komisji dołączyła radna Monika Ros.  



Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Informacja o bieżącej działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego na okres 

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego na okres od dnia 

1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 



polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów- 

Zdziechowice. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów- 

Zdziechowice. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1004 R Zaklików –

Borów. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1004 R Zaklików –Borów. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Nowa Dęba zadania 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej nr 1030R Grębów – Stany. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za -7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Nowa Dęba zadania 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej nr 1030R Grębów – Stany. 

 



 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie zestawu do endoskopii przez SP ZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zestawu do endoskopii przez SP ZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych 

oraz niepublicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu 

terytorialnego organ oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania udzielonej dotacji. (autopoprawka) 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła autopoprawki. Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych 

oraz niepublicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ 



oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

(autopoprawka) 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego 

w 2017 roku. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego 

w 2017 roku. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie na 2017 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały. Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok. 

 



 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2030. 

(projekt z autopoprawką) 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionej projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-

2030.(załącznik 1, załącznik 2). (projekt z autopoprawką). 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

Komisji mają uwagi do przedstawionych protokołów? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za 7 -, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 
Protokołowała: 
Katarzyna Safin 

  
 
 
 
 

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


